
Bestyrelsesmøde d. 07.01.2015 

Til stede: Diana, Pia, Lene, Thomas, Erwin 

1.       Referat fra sidste møde: 

           Referatet godkendt og underskrevet. 

2.       Økonomi: 

           a) Godkendelse/underskrift af regnskab: Thomas forelagde foreløbigt 

               årsregnskab. Godkendt. Endeligt årsregnskab foreligger15.01.2015. 

           b) Budget 2015: Thomas udarbejder det til godkendelse inden generalfor- 

                samlingen. 

3.        Godkendelse af årsberetning: 

            Årsberetning er under udarbejdelse og rundsendes til godkendelse. 

4.        Siden sidst: Aktivitetsudvalg – Stævneudvalg – Baneudvalg: Intet nyt. 

5.        Info om dommerhuse: 

            Lene og Thomas har holdt møde med John Lønberg, Erhvervsforskolen 

            17.12. Der blev afstemt ønsker til materialer og udseende: 

             - Firkantede huse af træ med pyramidetag af tagpap – vinduer på 3 sider 

               til hægte af – gulv i husene – bygget på træramme eller stålramme? John 

               Lønberg foreslår det første. Pia: I aftalen står der stålramme. Det fastholder 

               vi.  – 1 sæt hjul fælles for alle husene (flytning). 

               Projektet skal være startet inden 01.04.2015. Vi vil have 1 hus færdigt sidst 

               i januar.               

6.       Sofielund skoven: 

           Vi har modtaget en invitation til borgermøde om udvikling af Sofielund skoven 

           08.01. Pia og Erwin deltager.    

  

7.       Generalforsamling – opgavefordeling: 

          De praktiske opgaver fordeles.  

          Peter Lund har indvilliget i at være dirigent. 



          8.      Eventuelt: 

          Ingen af bestyrelsesmedlemmerne ønsker at benytte fribilletterne til 

          Sport 14. Vi sætter dem på hjemmesiden til medlemmernes benyttelse. 

           

                                                    

              

 

 

             

            


